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Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 2018-08-23 

 

§ 1  Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till sammanträdet.  

 

§ 2  Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2018-06-13, godkändes och lades till 

handlingarna. Förvaltningen återrapporterade två frågor som 

kommit upp vid tidigare möten. En fråga gällde vilken daglig 

verksamhet som finns på Sibeliusgången 12. Det är en daglig 

verksamhet för personer med funktionsnedsättning med inriktning 

för personer med autism. Den andra frågan avsåg vilka 

tillgänglighetsvandringar som funktionshinderrådet önskar göra 

under hösten 2018. Ett förslag som kom upp var att göra en 

vandring från Husby, Husbygård och vidare mot Akalla. Pia Olsson 

utsågs till att vara funktionshinderrådets kontaktperson när det 

gäller planering av tillgänglighetsvandringen. En lämplig tidpunkt 

är i månadsskiftet september/oktober.  

 

§ 4 Val av justerare och dag för justering 

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. Protokollet 

justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde  

den 20 september.  

 

§ 5  Information och dialog 

Malin Bernt, samordnare för fritidsfrågor för barn och unga med 

funktionsnedsättning, informerade om vilka fritidsaktiviteter som 

genomförts under sommarlovet. Malin hade sällskap av två 

föräldrar som deltagit i sommarlovsaktiviteter tillsammans med sina 

barn. Under sommaren har flera aktiviteter genomförts för 

funktionshindrade barn i närområdet och dessutom har aktiviteter/ 

utflykter erbjudits till familjer med funktionshindrade barn. 

Familjeutflykter  har gjorts till bland annat Skansen, Tekniska 

museet, Kolmården och Vaxholm. Föräldrarna berättade att 

familjeutflykterna haft stor betydelse för dem och möjliggjort att 

hela familjen har kunnat åka på gemensam utflykt en eller flera 

gånger. Förvaltningen har haft särskilda ekonomiska medel för 

sommarlovsaktiviteter och det har varit kostnadsfritt för familjerna 

att åka på utflykt. Föräldrarna önskar att aktiviteter också kan 

erbjudas under andra tider än sommarlovet.  
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Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 2018-08-23 

 

§ 6  Förvaltningsinformation 

Karin Johansson, sekreterare, informerade om följande; 

 Verksamheterna har fungerat bra under sommaren trots att 

det har varit mycket varmt under en längre tid. 

 Kymlinge korttidsboende för barn och unga kommer att 

läggas ner under hösten och anledningen är en minskad 

efterfrågan av korttidsboende. De barn och unga som har 

korttidsplats har erbjudits andra korttidsboenden.   

 I stadsdelsområdet kommer det byggas många bostäder 

under de kommande åren. Förvaltningen analyserar och ser 

över behovet av grupp- och servicebostäder för stadsdelen 

och för staden som helhet. I flera av de nybyggnadsprojekt 

som planeras kommer det att byggas nya grupp- och 

servicebostäder till personer med funktionsnedsättning.  

 

§ 7  Ärenden till stadsdelsnämnden 

Föredragningslistan till stadsdelsnämndens sammanträde den 30 

augusti gicks igenom. Rådet har inga synpunkter på de ärenden som 

kommer behandlas på stadsdelsnämndens sammanträde.  

 

En remiss har inkommit med rubrik ”Färdplan för ett Stockholm för 

alla – en rapport från kommissionen för ett socialt hållbart 

Stockholm”. Remissen mailas till alla ledamöter och rådet har 

möjlighet att lämna synpunkter vid nästa sammanträde den 20 

september. 

 

§ 8  Övriga frågor 

Pia Olsson tog upp att det är ett återkommande problem med 

mopeder och motorcyklar som åker på gång- och cykelvägar kvällar 

och nätter vid Husby – Akalla.  

 

§ 9   Nästa sammanträde 

Nästa möte äger rum den 20 september 2018, kl 14.00 – 16.00.  

Lokal meddelas i samband med kallelsen. 

 

§ 10  Sammanträdet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


